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Beste raadsleden, 
 
De heer Stet van fractie D66 heeft op 21 november 2024 technische vragen gesteld 
over agendapunt 4.2  – Renovatie Raadzaal. Onderstaand treft u de vragen met bijbehorende 
antwoorden aan.  
 
Intro 
In het voorgestelde besluit staat bij argumenten o.a. 2. Hiervoor 2,1 miljoen vrij te geven uit de 
bestemming verbouwing Parelhof, fase 3. 
“In de programmabegroting 2025 is in totaal 3,5 miljoen euro gereserveerd in het meerjaren 
investeringsschema voor de renovatie van de Parelhof. Daar valt ook de renovatie van de 
raadzaal en commissiezaal in.” 
Verder staat ook in het raadsvoorstel om het college opdracht te geven een voorstel voor te 
leggen aan de raad voor renovatie van het werkcafé en entree. 
 
Vragen 
1. Vallen er meer binnen de reservering voor de Renovatie Parelhof, of is deze 3,5 miljoen 

gereserveerd voor alleen de verbouwing van de raadzaal, commissiezaal, werkcafé en 
entree? 

Antwoord: 
Deze reservering betreft inderdaad alleen de verbouwing van raadzaal, trouwzaal, entreegebied 
onder de bibliotheek en het werkcafé. 

 
2. Zo ja wat valt hier nog meer onder? 
Antwoord: 
Zie het antwoord bij vraag 1. 

  
3. Is de verwachting dat, na de 2,1 miljoen voor de renovatie, er voldoende geld binnen de 

programmabegroting verbouwing Parelhof over is voor de renovatie werkcafé, entree en 
eventuele antwoorden uit de vorige vraag? 

Antwoord: 
Nee, dit bedrag zal naar alle waarschijnlijkheid niet voldoende zijn. Het bedrag van € 3.500.000 
en de daarbij berekende kapitaallast is een eerste grove inschatting van de verwachte investering 
voor raadzaal, trouwzaal, entreegebied bibliotheek en werkcafé geweest, gebaseerd op het 
Programma van Eisen. Bijv. een post als de installatiekosten is dan gebaseerd op een eerste 
beeld, zonder dat er al een inspectie is uitgevoerd door een installatieadviseur. Daar is naar 
verwachting extra krediet voor nodig bovenop het in de vastgestelde begroting opgenomen 
bedrag. 

 
4. Zo nee, kan de raad dan hierover geïnformeerd worden? 
Antwoord: 
Zeker wordt de raad daarover geïnformeerd. Het gaat hier namelijk om de uitwerking van 
onderdeel 4 van het raadsbesluit. Daar volgt nog een ontwerp- en kredietvoorstel over richting de 
raad. 
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